
 

 

 

 

PROTOKOLL FRÅN SFK LAXENS ÅRSMÖTE 2020323 

 

 

1. Mötet öppnades. 

2. Mötets behöriga utlysande – genom Facebook och mejl. 

3. Dagordningen godkändes. 

4. Val årsmötet –  

4.1. val av ordförande att leda dagens förhandling – Leli Bengtsson. 

4.2. val av sekreterare för dagens protokoll – Lisbeth Hultman. 

5. Val av protokolljusterare tillika rösträknare – Marcus Windahl, Arne Andersen. 28 deltagare 

på mötet. 

6. Verksamhet: 

6.1. Verksamhetsberättelse för både seniorer och ungdomar – Utan anmärkning. 

6.2. Kassarapport 2022 – Inga avvikelser. 

6.3. Revisionsberättelse 2023 – Utan anmärkning. 

7. Ansvarsfrihet för styrelsen 2022 – Godkänt av mötet. 

8. Förslag på och fastställande av budget för 2023 – Godkänd av mötet. 

8.1. Fastställande av medlemsavgift för 2024 – endast en ändring. 300:- för dig som är 75 år 

eller äldre.  

9. Val: 

Styrelseledamot 1 st 1 år (ordförande) – Leli Bengtsson 

      Ledamöter 3 st på 2 år – Martin Andersson, Alexander Nykänen, Lisbeth Hultman 

      Styrelsesuppleant 2 st på 1 år – Hans Kjöler Lennart Abrahamsson 

      Revisorer jämte suppleanters – Seth Bengtsson Gillis Eriksson 

      Representant Laholms lax 1 år – Arne Andersen 

      Suppleant Laholms lax 1 - år Alexander Nykänen 

      Ungdomsansvarig 1 år – Jan Alexandersson 

      Valberedning – Christer Andreasson, Markus Nilsson 

10. Motioner, ärenden och våra vatten: 

10.1 Vi har tappat ett par stycken tillsynsmän. Digital tillsynsutbildning har erbjudits men de 

har tackat nej. Tills vi får fler deltagare som är utbildade, tänk på att vi alla kan se till våra 

vatten när vi är ute och fiskar! 

10.2 Prisutdelning för störst havsöring samt störst gädda och lax i klubbens vatten. Priser till 

Mikael Stigsson Martin Andersson och Björn Classon. 

10.3 En av våra medlemmar har tragiskt gått bort genom en drunkningsolycka i Balasjön. Det 

hölls en tyst minut. 

10.4 En person som bor vid Balasjön ställer till lite bekymmer för klubbens medlemmar vid 



fiske i sjön. Diskussion kring om vi ska behålla Balasjön eller säga upp den. Mötet beslöt att 

vi fiskar fram till juli då arrendet går ut. Styrelsen fick fria händer att ta beslut om uppsägning 

eller förlängning av avtalet om vi blir störda av boende när vi fiskar. Rapportera på Facebook 

om du blir störd. Markus Nilsson donerar en båt som vi kan ha i Balasjön.Han skriver på 

Facebook när det är dags att hjälpa till att lägga i den. 

10.5 Ambassadörer/kontaktpersoner för våra sjöar är följande: 

Suseån – Martin, Kalnak 

Träasjön – Fam. Sävborg, Krille, Leli 

Holkarna - Oskar 

Lilla Skärsjön – Fam. Sävborg Krille, Leli 

Ågarpasjön – Alexander Nykänen (som även är ph-ansvarig) 

Balasjön – Markus Nilsson 

10. Håll koll på Facebook, där dyker det upp evenemang, tips, frågor och annat som kan vara 

intressant för dig som medlem. 

11. Övrigt: Utdelning av diplom för diverse förtjänsfulla handlingar inom klubben gick till 

Agneta Sävborg, Christer Andersson och Jan Alexandersson.  

12. Mötet avslutades. 

 

 

Vid tangentbordet: Lisbeth Hultman 


